

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/296 未能參與順德兩天文化歷史之旅的學習安排

敬啟者:

本校原定於 2025 年 3 月 21 日至 3 月 22 日舉行「紀念抗戰 80 年」順德兩天文化歷史之 旅,讓學生透過實地考察,加深對抗戰歷史的認識。然而, 貴子弟因未能參與是次學習活動,需於校內完成相關課業,以確保學習進度不受影響。

由於是次學習活動的課業將被計算在第三學期的平時分內。因此, 貴子弟需按以下安排完成指定學習任務,詳情如下:

日期:	3月20日(星期四)	3月21日(星期五)
地點:	學校錦蘭堂	
上午學習時段:	上午 11 時 30 分至下午 12 時 30 分	上午 10 時正至下午 12 時 30 分
午膳安排:	下午 12 時 30 分至 1 時 40 分	
下午學習時段:	下午 1 時 40 分至 3 時 55 分	
課業要求:	● 製作簡報(Canva)	
	以影片形式作匯報(必須清楚表達學習內容及反思)	
所需物品:	請貴子弟自備平板電腦,以便完成簡報製作及影片匯報。如需借用,請	
	儘早向老師提出。	
備註:	敬請家長督促子女按時到校,並認真完成學習任務	

如有查詢,請致電 2461 1555 與文德榮主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年三月十九日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/296

<u>Learning Arrangements for Students Unable to Participate</u> in the Shunde Two-Day Cultural and Historical Tour

19th March, 2025

Dear Parents/Guardians,

Our school had initially planned to hold the "80th Anniversary of the War of Resistance" Shunde Two-Day Cultural and Historical Tour from March 21 to March 22, 2025, to provide students with the opportunity to deepen their understanding of the war's history through field studies. However, as your child cannot participate in this learning activity, they must complete relevant coursework at school to ensure that their learning progress is not affected.

Since the coursework assigned for this learning activity will be counted toward the **third semester's continuous assessment**, your child must complete the designated learning tasks according to the following schedule:

Date:	20 th March, 2025 (Thursday)	21 st March, 2025 (Friday)	
Location:	Ching Lan Hall		
Morning Learning	11:30 AM – 12:30 PM	10:00 AM – 12:30 PM	
Session:			
Lunch Break:	12:30 PM – 1:40 PM		
Afternoon	1:40 PM – 3:55 PM		
Learning Session:			
Coursework	• Create a presentation (using Canva)		
Requirements:	• a video report (must clearly present learning content and reflections)		
Required Items:	Students must bring their own tablets to complete the presentation and video		
	report. If a tablet is needed for borrowing, please inform the teacher in		
	advance.		
Remarks:	Parents are kindly requested to ensure that their child attends school on time		
	and completes the assigned learning tasks seriously.		

If you have any inquiries, please contact Mr. Man Tak Wing at 2461 1555.

Yours sincerely,

Chan Yuet Ping Principal